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Zápisnica č. 2/2021 
zo zasadnutia Správnej rady UPJŠ v Košiciach zo dňa 9.12.2021,  

konaného v priestoroch Veľkej zasadačky, Rektorát UPJŠ, Šrobárova 2, Košice  
kombinovaným spôsobom (online prostredníctvom portálu webex / prezenčne) 

 
 
Prítomní (prezenčnou formou): 
Ing. Juraj Girman, Ing. Martin Pitorák, doc. JUDr. Jozef Tekeli, PhD. 
 

Prítomní (online formou): 
doc. Ing. Róbert Bidulský, PhD., doc. RNDr. Ladislav Miko, PhD., PhDr. Mgr. Ľubomír Nebeský, PhD.,  
Mgr. Lucia Potokárová, Ing. Štefan Šipoš, JUDr. Lukáš Tomaš, JUDr. Vladislav Vašiv 
 

Ospravedlnení:  
Ing. Ivan Hruška, Ing. Ján Király, Ing. Rastislav Trnka 
 

Prizvaní: 
prof. RNDr. Pavol Sovák, CSc. (rektor UPJŠ), prof. RNDr. Gabriel Semanišin, PhD. (prorektor UPJŠ), 
prof. PaedDr. Martin Pekár, PhD. (prorektor UPJŠ), RNDr. Ing. Michal Tkáč, PhD. (kvestor UPJŠ), doc. 
JUDr. Renáta Bačárová, PhD., LL.M. (predsedníčka Akademického senátu UPJŠ), Mgr. Adriana 
Sabolová (tajomníčka Správnej rady UPJŠ) 
 
 

ÚVOD 
 
V súlade čl. IV. ods. 1 Rokovacieho poriadku SR zasadnutie správnej rady vedie jej predseda, v jeho 
neprítomnosti podpredseda. Podpredseda SR Jozef Tekeli uviedol, že zasadnutie SR dňa 09.12.2021 
bude viesť, a to vzhľadom na zdravotnú indispozíciu predsedu SR.  
  

Podpredseda SR Jozef Tekeli na základe prezenčnej listiny konštatoval, že  Správna rada je podľa článku 
IV ods. 2 Rokovacieho poriadku SR uznášaniaschopná, nakoľko sú prítomné najmenej dve tretiny jej 
členov (t. j. 10 osôb). 
 
1. OTVORENIE 
 

 
1a) Schválenie programu zasadnutia 
1b) Poverenie overovateľov zápisnice 
1c) Informácia o personálnych zmenách v zložení Správnej rady UPJŠ v Košiciach 
 
1a) SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASADNUTIA 

 
Podpredseda SR Jozef Tekeli predložil program zasadnutia: 

 Výročná správa o kvalite vysokoškolského vzdelávania na UPJŠ v AR 2020/2021 

 Informácia o priebehu procesu implementácie vnútorného systému kvality na UPJŠ 

 Rôzne 
 
Prítomní členovia SR nepredložili žiadny pozmeňujúci návrh programu rokovania.  
Predseda SR Jozef Tekeli predložil návrh na prijatie uznesenia v súlade s čl. IV ods. 3 Rokovacieho 
poriadku SR a požiadal prítomných členov SR o hlasovanie.  
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Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. IV ods. 3 Rokovacieho poriadku Správnej rady UPJŠ 
v Košiciach schvaľuje predložený program zasadnutia Správnej rady UPJŠ v Košiciach bez pripomienok“  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14  
Počet prítomných členov: 10 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 10 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 4 
 

Uznesenie č. 11 / 09.12.2021 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. IV ods. 3 Rokovacieho poriadku Správnej rady UPJŠ 
v Košiciach schvaľuje predložený program zasadnutia Správnej rady UPJŠ v Košiciach bez pripomienok.  

 
1b) POVERENIE OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE  
 
Podpredseda SR Jozef Tekeli navrhol za overovateľov zápisnice zo zasadnutia SR dňa 09.12.2021 pani 
Mgr. Luciu Potokárovú a JUDr. Lukáša Tomaša. Následne požiadal prítomných o hlasovanie. 
 
Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach  súhlasí s návrhom, aby overovateľmi zápisnice zo zasadnutia Správnej 
rady UPJŠ v Košiciach dňa 09.12.2021 boli Mgr. Lucia Potokárová a JUDr. Lukáš Tomaš.“  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14  
Počet prítomných členov: 10 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 10 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 4 
 

Uznesenie č. 12 / 09.12.2021 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach súhlasí s návrhom, aby overovateľmi zápisnice zo zasadnutia Správnej 
rady UPJŠ v Košiciach dňa 09.12.2021 boli Mgr. Lucia Potokárová a JUDr. Lukáš Tomaš.   

 
1c) INFORMÁCIA O ZMENÁCH V ZLOŽENÍ ČLENOV SPRÁVNEJ RADY UPJŠ V KOŠICIACH  
 
Podpredseda SR Jozef Tekeli informoval o zmenách v personálnom zložení SR. 
 

Ukončenie členstva na vlastnú žiadosť: 
- Mgr. Jozef Jurkovič (od 20.08.2021) 

MŠVVaŠ na uvoľnené miesto k 09.12.2021 nenominovalo žiadneho nového člena z kvóty ministerstva.   
 
Noví členovia (od 15.05.2021):  

- Mgr. Lucia Potokárová, generálna riaditeľka Štátnej filharmónie Košice 
- PhDr. Mgr. Ľubomír Nebeský, PhD., generálny riaditeľ Kancelárie generálneho tajomníka 

služobného úradu Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky 
 

Podpredseda SR Jozef Tekeli zablahoželal novovymenovaným členom a vyjadril presvedčenie, že ich 
členstvo bude pre činnosť Správnej rady UPJŠ prospešná. 
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2. VÝROČNÁ SPRÁVA O KVALITE VYSOKOŠKOLSKÉHO VZDELÁVANIA NA UPJŠ 
V KOŠICIACH V AKADEMICKOM ROKU 2020/2021  

 
Podpredseda SR Jozef Tekeli odovzdal slovo prorektorovi UPJŠ Martinovi Pekárovi. 
 
Predkladaná správa sumarizuje najdôležitejšie kvantitatívne ukazovatele, dáta, informácie a vývojové 
trendy s cieľom analyzovať ich, vyhodnotiť úroveň kvality vzdelávania na UPJŠ 1., 2. a spojenom 1. a 2. 
stupni štúdia v dennej i externej forme v akademickom roku 2020/2021 a následne vytvoriť predpoklad 
pre prijímanie opatrení na ďalší rozvoj UPJŠ v tejto oblasti jej činnosti z úrovne vedenia univerzity. 
 

V priebehu uplynulého akademického roka 2020/2021 sa realizovali zásadné kroky smerom k 
implementácii ustanovení zákona č. 269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality vysokoškolského 
vzdelávania. Vedenie univerzity pripravilo a začalo zavádzať do praxe princípy nového vnútorného 
systému kvality a akreditácie študijných programov, smerujúcich k napĺňaniu štandardov Slovenskej 
akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo (SAAVŠ) a k optimalizácii procesov ovplyvňujúcich kvalitu 
poskytovaného vzdelávania. 
 

V akademickom roku 2020/2021 bolo na UPJŠ akreditovaných 169 študijných programov v 1., 2. a 
spojenom 1. a 2. stupni štúdia v dennej i externej forme. Silnou stránkou univerzity je v slovenskom 
prostredí unikátny model medziodborového bakalárskeho štúdia na filozofickej a prírodovedeckej fakulte, 
ako aj 7 jedinečných, príp. na Slovensku málo zastúpených študijných programov. V anglickom jazyku 
univerzita ponúka viacero programov aj s možnosťou ukončenia dvojitým diplomom. Študijné programy 
boli realizované pre 6 729 študentov, z toho bolo 23 % zahraničných študentov. UPJŠ popri rozsiahlej 
podpore študentov, či už vo vzdelávaní, alebo v administrácii štúdia, ponúkala prostredníctvom rôznych 
organizačných zložiek adekvátnu podporu aj vysokoškolským učiteľom. Samozrejmosťou vnútorného 
systému kvality realizácia viacstupňovej spätnej väzby. 
 

UPJŠ dôsledne dbá na dodržiavanie zákonných a etických princípov pri prijímaní vysokoškolských 
učiteľov do zamestnania. Poskytuje podporu na profesionálny rozvoj a kvalifikačné postupy, okrem 
podpory prostredníctvom aktivít vybraných organizačných zložiek, aj prostredníctvom interných 
grantových schém zameraných na rozvoj v oblasti vzdelávania. Nástrojom na podporu praktickej 
implementácie princípov Európskej charty výskumných pracovníkov a Kódexu správania pre nábor 
výskumných pracovníkov je Stratégia ľudských zdrojov vo výskume (HRS4R - Human Resources 
Strategy for Researches). UPJŠ získala značku „HR Excellence in Research“ ako dôkaz, že doržiava 40 
princípov a zásad Charty a Kódexu. 
 

Osobitnú pozornosť venuje UPJŠ materiálnemu zabezpečeniu štúdia a podpore študentov v rámci i mimo 
samotného štúdia. Mimoriadne významným krokom v rámci skvalitnenia vzdelávania bolo otvorenie 
simulátorového centra na lekárskej fakulte v septembri 2021 po prípravách realizovaných v akademickom 
roku 2020/2021. UPJŠ má vďaka Akademickému informačnému systému (AiS2) vybudovaný kvalitný a 
transparentný systém na zhromažďovanie, analýzu a využívanie relevantných spoľahlivých informácií na 
efektívne uskutočňovanie vzdelávania.  
 

Základnou úlohou smerom ku vzdelávaniu ostáva proces kreovania vnútorného systému kvality a 
zavŕšenie procesu zosúlaďovania študijných programov. Druhou kľúčovou mimoriadne aktuálnou úlohou 
ostáva rozvoj vzdelávania pomocou dištančnej alebo kombinovanej metódy v súvislosti s potrebou pružne 
reagovať na nevyspytateľný vývoj pandémie ochorenia COVID-19. Pandémia si sekundárne nutne 
vyžiada optimalizáciu a úpravu vnútorného života univerzity aj v oblastiach mimo samotného 
vzdelávacieho procesu. Okrem prebiehajúcich krokov je potrebné dbať na napĺňanie deklarovaných 
stredno- a dlhodobých ambícií UPJŠ v oblasti vzdelávania. Popri dôslednej systematickej implementácii 
štandardov kvality do akreditovaných a pripravovaných programov by malo ísť najmä o rozvoj vyučovania 
orientovaného na študenta a rozvíjanie zručností a kompetentností študentov a učiteľov UPJŠ v zmysle 
platných dokumentov EÚ.  
 

Podpredseda SR Jozef Tekeli poďakoval prorektorovi UPJŠ Martinovi Pekárovi za prezentáciu. Zároveň 
navrhol prítomným, aby svoje diskusné príspevky predložili až po skončení ďalšieho bodu programu 
rokovania, nakoľko sú tematicky prepojené. 

https://intranet.upjs.sk/op/op.Public.php?documentid=5773
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Podpredseda SR Jozef Tekeli predložil návrh na uznesenie a následne požiadal prítomných o hlasovanie. 
 

Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie Výročnú správu o kvalite vysokoškolského 
vzdelávania na UPJŠ v Košiciach v akademickom roku 2020/2021 bez pripomienok.“  
 

Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14  
Počet prítomných členov: 10 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 0 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 4   
 

Uznesenie č. 13 / 09.12.2021 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie Výročnú správu o kvalite vysokoškolského vzdelávania 
na UPJŠ v Košiciach v akademickom roku 2020/2021.    

 
3. INFORMÁCIA O PRIEBEHU PROCESU IMPLEMENTÁCIE VNÚTORNÉHO SYSTÉMU KVALITY 

NA UPJŠ V KOŠICIACH 
 
Podpredseda SR Jozef Tekeli odovzdal slovo prorektorovi UPJŠ Gabrielovi Semanišinovi. 
 
Strategickým cieľom univerzity v súlade s jej Dlhodobým zámerom je etablovať vnútorný systém kvality 
pre procesy v oblasti štúdia, ako aj pre riadenie univerzity. Kultúra kvality na UPJŠ vychádza z európskych 
noriem a štandardov ESG 2015, zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách, zákona č. 269/2018 Z. z. 
o zabezpečovaní kvality vysokoškolského štúdia, štandardov Slovenskej agentúry pre vysoké školstvo 
(SAVVŠ), kritérií ratingových agentúr, smerníc upravujúcich implementáciu európskeho systému 
transferu a akumulácie kreditov. Dôležitosť kultúry kvality pre UPJŠ je zakotvená v Štatúte UPJŠ. 
Základné princípy, procesy a nástroje riadenia kultúry kvality sú definované Pravidlách vnútorného 
systému zabezpečovania a overovania kvality. 
 

UPJŠ začala v roku 2019 pripravovať inováciu Vnútorného systému zabezpečovania o overovania kvality 
(VSK) v súlade s novou právnou úpravou. V priebehu roku 2020 boli pripravené základné dokumenty 
upravujúce VSK, ktoré boli v roku 2021 schválené Vedeckou radu UPJŠ. Boli tak splnené základné 
podmienky pre implementáciu VSK a naštartovanie procesu zosúlaďovania študijných programov so 
Štandardmi SAAV. V rámci kreovania riadiacich a podporných štruktúr VSK bola v roku 2021 menovaná 
Rada pre vnútorné overovanie kvality na UPJŠ (RVK) a pre podporné činnosti vykonávania agendy bola 
zriadená Kancelária pre riadenie VSK. Kvalitu študijných programov na bakalárskom, magisterskom a 
spojenom bakalárskom a magisterskom stupni zabezpečuje a overuje Rada študijného programu. bol 
kladený dôraz na náležitý výber zástupcu zamestnávateľov a zástupcu študentov. Pri jej kreovaní bol 
kladený dôraz na náležitý výber zástupcu zamestnávateľov a zástupcu študentov. Kvalitu študijných 
programov na doktorandskom stupni zabezpečuje a overuje Odborová komisia študijného odboru. 
 

Cieľom univerzity je budovanie informačného povedomia o vnútornom systéme kvality. Jeho 
implementovanie a realizácia sa prejavili v plnej miere od prijatia a zverejnenia Štandardov SAAVŠ a 
Metodiky na vyhodnocovanie štandardov. Spustenie procesu zosúlaďovania študijných programov 
sprevádzala intenzívna komunikácia v rámci univerzity s cieleným podporným systémom  poradenstiev.  
 

Podporu implementácie VSK na univerzite zabezpečuje aj projekt „Zaisťovanie a implementácia 
Vnútorného systému zabezpečovania a overovania kvality na UPJŠ“ (ZIV), realizovaný vďaka podpore z 
Európskeho sociálneho fondu a Európskeho fondu regionálneho rozvoja v rámci Operačného programu 
Ľudské zdroje. Projekt je rozdelený na niekoľko podaktivít: tvorbu a aktualizáciu legislatívneho rámca pre 
VSK; organizačné zabezpečenie riadenia VSK; úpravu univerzitného informačného systému na 
spracovanie informácii; vzdelávanie kľúčových aktérov procesu zabezpečovania kvality vzdelávacích 
činností. Naplánovaných je niekoľko podujatí (workshop k procesu zosúlaďovania študijných programov 
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so štandardmi SAAVŠ, inštruktáž pre študentov/členov rád študijných programov, workshop k príprave 
periodického monitorovania kvality študijných programov, inštruktáž členov rád študijných programov k 
periodickému monitorovaniu kvality študijných programov. Účastníci týchto aktivít sú zároveň cieľovou 
skupinou projektu a sú započítaní do merateľných ukazovateľov projektu. Informácie o implementácii 
Vnútorného systému kvality a o procese zosúlaďovania študijných programov sú centralizované na 
webovej stránke upjs.sk/kvalita. 
 

V roku 2022 bude univerzita pokračovať v posudzovaní zosúladenia študijných programov so 
štandardami SAAVŠ v RVK; zapracuje odporúčania RVK do dokumentácie k študijným programom; bude 
realizovať aktivity projektu ZIV; prerokuje výročné správy o kvalite tvorivej činnosti, o kvalite vzdelávania; 
zrealizuje dotazníkové prieskumy spokojnosti študentov a zamestnancov, vypracuje hodnotiacu správu 
o implementácii VSK; uskutoční periodické zasadnutia Rád študijných programov zamerané na 
monitorovanie kvality vzdelávania; atď. 
 
Podpredseda SR Jozef Tekeli poďakoval prorektorovi UPJŠ Gabrielovi Semanišinovi za prezentáciu 
a otvoril diskusiu k obom bodom programu rokovania. 
 
V diskusii vystúpili: 
Členovia SR: Martin Pitorák, Ladislav Miko, Juraj Girman, Róbert Bidulský, Jozef Tekeli  
Prizvaní: Pavol Sovák, Martin Pekár, Gabriel Semanišin, Renáta Bačárová  

- Členovia SR ocenili komplexnosť oboch správ, predložených v rámci programu rokovania 
a pozitívne zhodnotili dosiahnuté výsledky v oblasti vzdelávania, ako aj v oblasti procesu 
implementácie vnútorného systému kvality na UPJŠ.  

- Odporučili naďalej posilňovať postavenie UPJŠ vo vzdelávacom priestore pre domácich 
i zahraničných študentov a zvýšiť reálne možnosti uplatnenia jej absolventov  v praxi. 
Zároveň systematicky monitorovať, prehodnocovať a skvalitňovať študijné programy 
v súlade s vnútorným systémom kvality, reflektujúc na spoločenskú potrebu a technologické 
trendy. Zacieliť pozornosť na kvalitu doktorandského štúdia a rozvoj grantového systému pre 
doktorandov.   

- Navrhli zabezpečiť primeranú náročnosť na absolventov jednotlivých fakúlt, napr. analýzou 
počtu neúspešných študentov predčasne končiacich štúdium, počtu prerušení štúdia, či 
dôvodov štúdia v nadštandardnej dĺžke štúdia. Realizáciou prieskumov medzi absolventmi 
získavať informácie o uplatnení absolventov v praxi, monitorovať ich spokojnosť so štúdiom 
a prijímať návrhy na zvýšenie kvality vzdelávania. Budovať poskytovanie kariérových služieb 
a podporovať zamestnanosť študentov a absolventov (rozvíjať pôsobnosť Career Club). 

- Komentár k návrhu vyjadrenia prezídia Slovenskej rektorskej konferencie k novému zneniu 
novelizácie vysokoškolskej legislatívy, ktoré je výsledkom medzirezortného pripomienkového 
konania a ktorého zámerom je, okrem iného, zachovať princíp inštitucionálnej autonómie 
a samosprávneho riadenia vysokých škôl. 

- Diskusia k trendu vývoja počtu prihlásených, prijatých a zapísaných študentov na študijné 
programy v akademickom roku 2020/2021. Záujem o bakalárske a doktorské štúdium mierne 
vzrástol, vďaka čomu univerzita dosiahla v počte zapísaných študentov päťročné maximum. 
Problémom zostáva veľký rozdiel v počte prijatých a počte zapísaných študentov. 
Zaujímavým ukazovateľom tak vo vzťahu ku kvalite prijímacieho konania, ako aj primeranej 
podpore a vedeniu študentov v zmysle štandardov kvality je počet študentov, ktorým sa po 
zapísaní na štúdium podarilo ukončiť prvý ročník. Záujem o magisterské štúdium (počet 
prihlásených) mierne poklesol, avšak celkový počet zapísaných študentov sa zvýšil. Počet 
absolventov denného bakalárskeho štúdia je veľmi blízky počtu podaných prihlášok na 
magisterské štúdium. Univerzita analyticky sleduje a percentuálne vyhodnocuje počet 
študentov, ktorí boli buď vylúčení zo štúdia pre neprospech, alebo štúdium zanechali. 
Pozitívne možno vnímať to, že ani špecifiká dlhodobého, prevažne dištančného vzdelávania 
(z dôvodu pandémie COVID-19), nemali výraznejšie negatívne dopady na úspešnosť 
študentov. 

https://www.upjs.sk/kvalita/
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- Diskusia k ďalšej prognóze udržateľnosti stavu kvality vzdelávania a najmä k jeho ďalšiemu 
rastu s ohľadom na demografickú štruktúru, populačnú krivku a globálnu konkurenciu na 
trhu. V záujme univerzity je zatraktívniť prostredie pre študentov, podporiť vznik inovácií 
a prepájať ich so súkromným sektorom. Významné postavenie v tejto oblasti predstavuje 
strategické združenie Košický klaster nového priemyslu (CNIC), ktorý má za cieľ koordinovať 
a posilniť spoluprácu troch košických univerzít a ďalších členov združenia, presadzovať 
prenos výsledkov výskumu a transfer technológií medzi akademickou, výskumno-vývojovou 
a podnikateľskou sférou. V nadväznosti na vnútorný systém kvality bola kreovaná 
Medzinárodná rada UPJŠ, ako stály poradný orgán rektora, ktorý sa zaoberá kvalitou 
a hlavnými smermi vzdelávacej a tvorivej činnosti univerzity v medzinárodnom kontexte.  

- Návrh na zváženie, aby bol do správy o vzdelávaní v budúcom období v rámci kvalifikačnej 
štruktúry funkčných miest učiteľov doplnený aj počet vysokoškolských učiteľov s vedeckou 
hodnosťou „doktor vied“, čo môže mať, okrem iného, vplyv aj na plnenie štandardov kvality.  

- Dôraz je potrebné klásť aj na výkonný faktor kvality výchovy a vzdelávania, a teda status 
pozície a činnosti samotných vysokoškolských učiteľov. Vo veľkej miere túto oblasť 
zastrešujú princípy Stratégie ľudských zdrojov vo výskume (HRS4R), napr. systém 
hodnotenia a oceňovania; práva duševného vlastníctva; prístup k odbornej príprave; stabilita 
a stálosť zamestnania; uznanie profesie; nepretržitý profesionálny rozvoj; etické zásady, atď. 

 

Podpredseda SR Jozef Tekeli poďakoval prítomným za rozsiahlu diskusiu a predložil návrh na uznesenie. 
Následne požiadal prítomných o hlasovanie. 
 

Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informáciu o priebehu procesu implementácie 
vnútorného systému kvality na UPJŠ v Košiciach.“  
 

Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14  
Počet prítomných členov: 10 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 0 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 4 
 

Uznesenie č. 14 / 09.12.2021 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informáciu o priebehu procesu implementácie 
vnútorného systému kvality na UPJŠ.   

 
4. Rôzne 
 
V rámci bodu programu neboli zo strany členov SR vznesené žiadne diskusné príspevky. Podpredseda 
SR Jozef Tekeli poďakoval členom SR za ich aktívnu účasť a ukončil zasadnutie. Spoločne s rektorom 
UPJŠ Pavlom Sovákom zaželali prítomným pokojné vianočné sviatky, veľa zdravia, šťastia a pracovných 
úspechov v novom roku 2022. 
 

 
                              ....................................................................... 

      doc. JUDr. Jozef Tekeli, PhD.        
            podpredseda Správnej rady UPJŠ v Košiciach   
                                                
 
 
.......................................................................       ............................................................................ 
                Mgr. Lucia Potokárová                             JUDr. Lukáš Tomaš 
                  overovateľ zápisnice                                  overovateľ zápisnice                   
               
Zapísala dňa 09.12.2021 Mgr. Adriana Sabolová, tajomníčka Správnej rady UPJŠ v Košiciach. 


